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1. Kokouksen avaaminen 

Esitys: Puheenjohtaja Elina Reims avaa kokouksen ajassa 18.00. 

Päätös: Puheenjohtaja Elina Reims avasi kokouksen ajassa 18.24. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Esitys: Johto ry:n sääntöjen mukaan hallitus on päätösvaltainen, kun vähintään puolet sen jäsenistä, 

puheenjohtaja tai varapuheenjohtaja mukaan luettuna on läsnä. Todetaan kokous laillisesti 

koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

Päätös: Todettiin kokous laillisesti koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Esitys: Valitaan kokoukselle kaksi (2) pöytäkirjantarkastajaa. 

Päätös: Valittiin kokoukselle pöytäkirjantarkastajiksi Alli Vepsä ja Iivari Pylkkänen. 

 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Esitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

Päätös: Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

 

5. Ilmoitusasiat ja posti 

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat ja posti tiedoksi. 

Keskustelu: 

Alli Vepsä: Ei räpättäviä asioita. 

Elina Reims: Ekan kokouksen hype. Kokouksessa pullaa. Ei olla saatu postia vaikka 2022 veropostit 

pöydällä. 

Päätös: Merkittiin ilmoitusasiat ja posti tiedoksi. 

 

6. Talous 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 

Keskustelu: 

Joni Mettälä: Kun haette rahaa kulukorvauksista niin kuitit talteen. Perehdytys oli tänään. 

Elina Reims: Sovitaan, että budjetoinnit voi laittaa Telegramiin omalle sivulleen sähköisiin päätöksiin 

peukutettavaksi ja tuoda ne kokoukseen tiedoksi. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 



7. Varapuheenjohtajan valinta 

Esitys: Syyskokous 2023 valtuutti hallituksen valitsemaan varapuheenjohtajan keskuudestaan. 

Valitaan yhdistykselle varapuheenjohtaja. 

Keskustelu: 

Elina Reims: Kysyttiin etukäteen kiinnostuksia. Alli, oletko edelleen käytettävissä? 

Alli Vepsä: Olen käytettävissä. 

Päätös: Valittiin varapuheenjohtajaksi Alli Vepsä. 

 

8. Yhdistyksen nimenkirjoitus- ja tilinkäyttöoikeudet 

Esitys: Johto ry:n sääntöjen mukaan: Yhdistyksen nimen kirjoittavat puheenjohtaja ja 

varapuheenjohtaja molemmat yhdessä tai jompikumpi yhdessä sihteerin tai rahastonhoitajan kanssa. 

Myönnetään tarvittavat nimenkirjoitus- ja tilinkäyttöoikeudet. 

Päätös: Myönnettiin nimenkirjoitusoikeudet seuraavasti: Yhdistyksen nimen kirjoittavat 

puheenjohtaja Elina Reims ja varapuheenjohtaja Alli Vepsä molemmat yhdessä tai jompikumpi 

yhdessä sihteeri Mea Vähä-Jaakkolan tai talous- ja rahastonhoitaja Joni Mettälän kanssa. 

Tilinkäyttöoikeudet myönnettiin tilille henkilöille Elina Reims ja Joni Mettälä. Poistetaan 

tilinkäyttöoikeudet henkilöiltä Reetamari Lohvansuu ja Silja Kantanen. 

9. Verkkopankin ja pankkikortin käyttöoikeudet 

Esitys: Myönnetään tarvittavat verkkopankin ja pankkikortin käyttöoikeudet. 

Päätös: Myönnettiin verkkopankin käyttöoikeudet Elina Reimsille sekä verkkopankin ja pankkikortin 

käyttöoikeudet Joni Mettälälle. 

 

10. Kampuskehitystyöryhmän edustajien valinta 

Esitys: Valitaan hallituksesta 2 uutta opiskelijaedustajaa kampuskehitystyöryhmään. 

Päätös: Valittiin opiskelijaedustajiksi kampuskehitystyöryhmään Iivari Pylkkänen ja Elina Reims. 

 

11. Kulkuoikeudet  

Esitys: Myönnetään tarvittavat kulkuoikeudet. 

Keskustelu: 

Elina Reims: Hallituslaiset voivat laittaa Päätalon infon sähköpostiin vahvistuksen Johdon 

yhteyshenkilönä sitä pyytäville. Tarvitaan vain opiskelijakortin takaa se numero siltä opiskelijalta. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

12. Tilavarausoikeudet 



Esitys: Myönnetään tarvittavat tilanvarausoikeudet Elina Reimsille, Iivari Pylkkäselle ja Alli 

Vepsälle. 

Keskustelu: 

Elina Reims: TREYltä haetaan tilanvarausoikeuksia Resource Bookeriin. 

Päätös: Myönnettiin tarvittavat tilanvarausoikeudet Elina Reimsille, Iivari Pylkkäselle ja Alli 

Vepsälle. 

 

13. Viestintä 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 

Keskustelu: 

Mea Vähä-Jaakkola: Perehdytys oli, käytiin verkkosivuja ja someja, ihan perusjuttuja, kun on joskus 

jotain viestinyt. Jos olisi mahdollista niin toteutetaan Instagram-storyesittelyt tammi-helmikuun 

vaihteessa. 

Elina Reims: Hallituslaisista on otettu kuvat. Intraan haettu laajempia oikeuksia Mealle. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

14. Edunvalvonta 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 

Keskustelu: 

Iivari Pylkkänen: Keskiviikkona luvassa perehdytys. 

Elina Reims: Tammikuun kollegio järjestetään 22.1. kello 18.00. Kaikista näistä kevään päivistä on 

jaettu tieto Kollegio-ryhmään. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

15. Kansainvälisyys 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 

Keskustelu: 

Aapo Nieminen: Perehdytys on saatu. TREYltä pitää hakea kv-tukea. Kv-vastaavia hyvä tavata. 

Elina Reims: Onko tietoa Complexin tilanteesta? Complex on LFC:n opintosuunnan ainejärjestö. 

Aapo Nieminen: Kuulin, että on ollut haastavaa koota hallitusta. Tilannetta pitää selvittää. Pitää 

tutustua perehdytysmateriaaleihin. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

16. Yhteisöllisyys 



Esitys: Merkitään tiedoksi. 

Keskustelu: 

Alli Vepsä: Elina Reims on perehdyttänyt minut. Jos toiminnassa on puutteita, niin palautteita voi 

laittaa puheenjohtaja@johtory.fi. Hallitussitsien valmistelu on alkanut. Menee helmikuulle. 

Elina Reims: Vanha Johdon hallitus ja istuvat jäsenjärjestöjen hallitukset kutsutaan. Hallitus on silloin 

hommissa. Laulumaja voisi olla optio. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

17. Muut esille tulevat asiat 

Esitys: Merkitään muut esille tulevat asiat tiedoksi. 

Keskustelu: 

Mea Vähä-Jaakkola: Miten Johtajuussymposium? Kenen vastuulla? 

Elina Reims: Puheenjohtajavetoisesti. Voitaisiinko ottaa hallitusmerkki agendalle? Olisi kiva järjestää 

jotain yhteisöllinen kilpailu tiedekuntatasoisesti ja -vetoisesti. Haluaisin rekrytä Johdolle 

toimihenkilöitä. Olisi hyvä, jos jokainen järjestö rekrytoisi Johto-vastaavan. Olisi kesken vuoden 

rekry ja toimisi parhaiten, kun jäsenjärjestöt rekrytoisivat joukostaan nämä vastaavat. Reettis pyysi 

pollaamaan yleisperehdytyksen ajankohdan. 

Joni Mettälä: Ollaanko aktiivisia X:ssä? Voisi harkita. 

Mea Vähä-Jaakkola: Haluan ilmoittaa, että tiedekuntahubi on vähän cringe konsepti. 

Päätös: Merkittiin muut esille tulevat asiat tiedoksi. 

 

18. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Esitys: Päätetään seuraavan kokouksen ajankohta. 

Päätös: Seuraava kokous pidetään 23.1. kello 18.00. Jatkossa kokoukset pidetään joka toinen viikko 

parillisilla viikoilla maanantaisin kello 18.00, poikkeuksena kollegioviikot, jolloin kokoustetaan 

tiistaisin. 

 

19. Kokouksen päättäminen 

Päätös: Puheenjohtaja Elina Reims päätti kokouksen ajassa 19.23. 

 

Virallista allekirjoitettua pöytäkirjaa säilytetään Johto ry:n sähköisessä arkistossa. 
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